
Протокол №2
засідання Ради роботодавців 

ВСП «Фаховий коледж вимірювань ДУІТЗ» 
від 24 червня 2024 року

Зустріч було проведено у режимі відеоконференції через ресурс Google
Meet.

Голова: Віталій Плохотнюк, директор ТОВ «Фірма «Торгтехніка -98»

Секретар: Ганна Новак, гарант ОПП «Готельно-ресторанна справа», 
голова циклової комісії спеціальних дисциплін спеціальності 241 «Готельно- 
ресторанна справа»

ПРИСУТНІ: директор коледжу, заступник директора з навчальної 
роботи, завідувач навчально-виробничої практики, гаранти 01111, 
представники Ради роботодавців.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:
1. Підведення підсумків роботи Ради роботодавців у 2023-2024 

навчальному році (доповідач В. Плохотюк)
2. Обговорення питання щодо удосконалення практичної підготовки 

здобувачів освіти коледжу (доповідач Інна Юзишина)
3. Про проведення зустрічей здобувачів освіти випускних груп та 

роботодавців з приводу працевлаштування
4. Про оновлення баз практики для здобувачів освіти коледжу

1. СЛУХАЛИ: Віталія Плохотнюка, який дав вичерпну інформацію 
щодо роботи ради роботодавців у 2022-2023 навчальному році році.

ВИСТУПИЛИ: Світлана Культа, заступник директора з виховної 
роботи, яка відзначила, що не дивлячись на воєнний стан попит фахівців, 
особливо 241 спеціальності ,не знижується,

Інна Юзишина, яка зазначила, що завдяки спільній співпраці колективу 
коледжу та ради роботодавців випускники коледжу отримали пропозиції 
щодо працевлаштування, і запропонувала інформацію взяти до відома та 
визнати роботу ради роботодавців у 2024 році задовільною.

УХВАЛИЛИ:
1. Інформацію про роботу Ради роботодавців у 2023-2024 навчальному 

році взяти до відома та визнати її задовільною.



2. Затвердити План роботи Ради роботодавців на 2024-2025 навчальний 
рік.

2 СЛУХАЛИ: Інну Юзишину, завідувачку навчально-виробничими 
практиками, яка доповіла про стан практичної підготовки здобувачів освіти 
та специфіку проходження практики в умовах воєнного стану, зокрема, щодо 
організації дистанційного проходження практики та підготовки відповідних 
документів.

ВИСТУПИЛИ: Лариса Подостроєц, гарант ОПП «Механічні 
вимірювання», голова ЦК спеціальних дисциплін спеціальності 152 
«Метрологія та інформаційно-вимірювальна техніка», 175 «Інформаційно- 
вимірювальні технології», ОПП «Механічні вимірювання»; 141 
«Електроенергетика, електротехніка та електромеханіка» та загально- 
технічних дисциплін, яка звернула увагу присутніх на злагоджену роботу 
усіх підрозділів та голів циклових комісій, які змогли оперативно 
організувати практичну підготовку здобувачів освіти в умовах воєнного 
стану.

Людмила Тимохіна, гарант ОГГП «Електротеплотехнічні вимірювання», 
голова ЦК спеціальних дисциплін спеціальності 152«Метрологія та 
інформаційно-вимірювальна техніка», 175 «Інформаційно-вимірювальні 
технології» ОПП «Радіотехнічні вимірювання» та «Електротеплотехнічні 
вимірювання», доповіла про вже отримані щоденники та звіти з 
переддипломної практики.

УХВАЛИЛИ:
1. Організувати змішану форму практичної підготовки здобувачів 

освіти.
2. Продовжувати укладати договори з базами практик

3 СЛУХАЛИ: Світлану Культу, заступника директора з навчальної 
роботи, яка наголосила на необхідності проведення зустрічей здобувачів 
освіти випускних груп та роботодавців з приводу проходження виробничої та 
переддипломної практик та подальшого працевлаштування.

ВИСТУПИЛИ: Микола Хмельнюк, Людмила Тимохіна, Інна Юзишина, 
які наголосили на важливості на необхідності таких зустрічей, що дасть 
можливість випускникам отримати інформацію про ринок праці в регіоні , 
умови проходження виробничих практик на підприємствах, які вони 
очолюють, та вимоги до працевлаштування майбутніх фахівців.

УХВАЛИЛИ
Прийняти інформацію до відома. Запрошувати на зустрічі фахівців 

різних спеціальностей та галузей для розширення бази роботодавців.



4 СЛУХАЛИ: Ірину Радулова, директора коледжу, яка звернула увагу 
на формування якісних змін у свідомості роботодавців, освітян та здобувачів 
освіти, спрямованих на вдосконалене розуміння нерозривності навчання та 
практики. Директорка акцентувала увагу на тому, що завдяки тісній 
співпраці з членами Ради роботодавців вдалося оновити освітньо-професійні 
програми, які нині відповідають вимогам ринку праці та враховують новітні 
тенденції на ринку праці. Підкреслюючи важливість проведеної роботи, 
Ірина Радулова наголосила на необхідності приділення уваги на розширення 
баз практики, проходження виробничих практик здобувачами освіти, 
посилення профорієнтаційної роботи

ВИСТУПИЛИ: Артем Георгієв, директор ТОВ науково-виробнича 
фірма «Віспар», вказав на найбільшу проблему ринку праці -  відсутність 
достатньої кількості якісно підготовлених фахівців і наголосив на 
необхідності посилення практичної підготовки здобувачів освіти коледжу.

Яна Байло, директор ПП «Науково-виробничий центр оцінки 
відповідності «ЮГ», підтримала пропозиції виступаючих щодо необхідності 
посилення практичної підготовки здобувачів освіти коледжу та зауважила, 
що реалії життя вимагають і напрацювання навичок ведення малого та 
середнього бізнесу

УХВАЛИЛИ
Прийняти інформацію до відома. Цикловим комісіям, завідувачу 

навчально-виробничих практик посилити роботу щодо укладення договорів з 
виробничими підприємствами із залученням і сприянням роботодавців з 
метою удосконалення освітнього процесу, а також практичної підготовки 
здобувачів освіти коледжу.

Віталій ПЛОХОТНЮК

Секретар Ради Роботодавців Г анна НОВАК


